
Zápisnica 
z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 12. júna 2015 o 17.30 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Ing. Jozef Slovák, Mgr. Pavol Kostolník, Fridrich Buzáš, PhDr. Andrea 
Vranková, Jana Kiková, Ing. Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Ing. Marián Vrabec, Bc. Jozef 
Gregor 
 
Počet prítomných občanov: štrnásť 
 
P r o g r a m :  
 
  1/   Otvorenie zasadnutia    
  2/   Schválenie programu rokovania 
  3/   Procedurálne otázky 
  4/   Informatívna správa starostu obce   
  5/   Kontrola plnenia uznesení   
  6/   Prezentácia prenájmu reštauračných priestorov  
  7/   Odpredaj pozemku – predĺženie ul. Kajsa I.  
  8/   Záverečný účet obce 
  9/   Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok  2015 
10/   Návrh na úpravu rozpočtu k 30. 6.2015 
11/   ARRIVA NITRA, a.s. – vyúčtovanie za r. 2014 
12/   Návrh postupu riešenia obecnej polície  
13/   Rôzne : dotazník PHSR 
14/   Diskusia  
15/   Návrh na uznesenie  
16/   Záver  
 
 Starosta obce otvoril tretie riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania- 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Fridrich Buzáš a Milan Cabánek. Zároveň 
jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Stanislav Beňo, Mgr. Pavol 
Kostolník a Jana Kiková. Z programu rokovania boli vyradené body 6 – Prezentácia prenájmu 
reštauračných priestorov a bod 7 – Odpredaj pozemku-predĺženie ulice Kajsa I. Starosta obce 
navrhol, aby do programu rokovania v bode 14 – Diskusia bola zaradená prezentácia firmy, 
ktorá sa zaoberá výmenou verejného osvetlenia. Takto doplnený program rokovania poslanci 
OZ  odsúhlasili (zdržal sa Gregor, ostatní za). 
 
 Starosta obce predniesol informatívnu správu. V nej uviedol, že prebehlo otváranie 
obálok od šiestich uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra obce. Prezentácia uchádzačov 
a výberové konania sa uskutoční 19. 06. 2015. Ďalej informoval o prebiehajúcej kanalizácii 
obce ako aj o potrebe premiestniť zberný dvor na iné miesto, nakoľko firma, ktorá bude 
realizovať výstavbu golfového ihriska, plánuje na tomto mieste postaviť prevádzkovú budovu. 
Starosta obce predbežne rokoval s biskupským úradom, ktorý mu ponúkol priestory na 
zriadenie nového zberného dvora. Poslanec Milan Cabánek navrhol, aby firma, ktorá bude 
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stavať golfové ihrisko bola finančne nápomocná pri likvidácii zberného dvora. K tomuto 
názoru sa pripojil aj poslanec Jozef Gregor. 
 
  Hlavný kontrolór obce Jozef Hubert predniesol kontrolu plnenia uznesení. 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 
k záverečnému účtu obce za rok 2014 ako aj správu nezávislého audítora z auditu overenia 
rozpočtového hospodárenia obce Lužianky za rok 2014. Obecné zastupiteľstvo po 
prerokovaní záverečného účtu obce schválilo celoročné hospodárenie za rok 2014 bez výhrad 
a prebytok rozpočtu vo výške 22 949,22 € schválilo použiť na tvorbu rezervného fondu obce 
v plnej výške (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o plnení rozpočtu obce na I. 
štvrťrok 2015 a stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu. 
Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2015 (všetci 
za). 
 
      Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočtové opatrenie  č. 1 na úpravu rozpočtu 
k 30. 6. 2015 (všetci za). 
 
       Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní súhlasilo s úhradou nedoplatku  nákladov   
za prepravu MHD vo výške  19 526,- Eur, po odpočte záloh vo výške 44 000,- Eur za rok 
2014 firme ARRIVA NITRA, a.s. (všetci za). 
 
  Poslanec Jozef Slovák na základe uznesenia č. 21/2015 predniesol správu o Obecnej 
polícii v Lužiankach. V správe uviedol, že ročné náklady na činnosť obecnej polície sú cca 
50 000,-€. Ročný príjem obecnej polície z priestupkov je však len okolo  500,- € ročne. 
Z tohto mu vyplynulo, že obecná polícia je pre obec luxus. V súčasnej dobe existuje v obci 
štátna polícia, ktorá môže v obci zabezpečiť poriadok. Ďalej  navrhol, aby sa rozšíril 
kamerový systém, ktorý by mohli sledovať ľudia so zníženou pracovnou schopnosťou. Po 
prednesení správy poslanec Jozef Slovák navrhol, aby sa hlasovalo o zrušení alebo zachovaní 
obecnej polície k 31. 08. 2015. 
Starosta obce na margo štátnej polície uviedol, že táto má na starosti veľa dedín a nestíha 
riešiť všetky priestupky. 
Poslanec Pavol Kostolník uviedol, že by mali poslanci pouvažovať, či je potrebné zachovať 
obecnú políciu pri takých vysokých nákladoch na jej činnosť.  
Poslanec Jozef Gregor uviedol, že nemá nič proti obecnej polícii, ale na základe určitých 
skutočností nebude o zrušení resp. zachovaní obecnej polície hlasovať.  
Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo hlasovalo o zrušení obecnej polície. 
Za zrušenie OP hlasovali poslanci Slovák, Kostolník, Buzáš, proti zrušeniu poslanec Cabánek 
a zdržali sa poslanci Vranková, Kiková, Beňo, Vrabec a Gregor. 
Obecné zastupiteľstvo neschválilo zrušenie Obecnej polície v Lužiankach. 
 
 Po prerokovaní tohto bodu sa poslanec Jozef Slovák vzdal mandátu poslanca  
obecného zastupiteľstva a o 19.10 hod. odišiel zo zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
 
 Firma, zaoberajúca sa výmenou svietidiel verejného osvetlenia za LED svetlá, 
predniesla svoju ponuku na výmenu svietidiel v našej obci. Po prezentácii poslanci obecného 
zastupiteľstva požiadali firmu, aby vypracovala návrh zmluvy a ten predložila na ďalšie 
rokovanie obecného zastupiteľstva. 
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 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh dotazníka „Programu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja obce Lužianky“ na roky 2014 – 2020 a odporučilo starostovi obce 
zverejniť dotazník na web stránke obce ako aj vhodiť občanom do schránok s termínom do 
konca júla 2015 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo schválilo komisiu na prehodnotenie stavu vlastníctva 
pozemkom pod miestnymi komunikáciami v zložení: Ing. Marián Vrabec, Milan Cabánek 
a Ing. Stanislav Beňo (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo schválilo doplniť poslanca Milana Cabáneka za člena „Rady 
školy“ (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo schválilo navýšenie rozpočtu obce pre „Obecný futbalový klub“ 
o účelovú dotáciu na činnosť pre „Stolnotenisový klub“ vo výške 800,- EUR (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo schválilo namiesto poslanca Jozefa Slováka do volebnej 
komisie pre voľbu hlavného kontrolóra poslanca Mariána Vrabca (zdržal sa Kostolník, ostatní 
za). 
 
 V diskusii vystúpil občan Juraj Kiko, ktorý uviedol, že výstavba kanalizácie na ich 
ulici prebieha už tri týždne a firma napreduje pomaly. Uviedol, že mu firma, ktorá buduje 
kanalizáciu, poškodila chodník. Poslanec Stanislav Beňo uviedol, že firma je na základe 
zmluvy povinná dať všetko do pôvodného stavu. 
Fridrich Buzáš požiadal starostu obce, aby Ing. Karolovi Slivkaničovi zadžal časť odmeny za 
vyhotovený projekt na Vinársku ulicu. 
Pavol Kostolník uviedol, že je potrebné vymenovať niekoho z radov poslancov namiesto 
poslanca Jozefa Slováka do stavebnej komisie. Obecné zastupiteľstvo poverilo vedením 
stavebnej komisie pri OZ od 13. 06. 2015 poslanca Stanislava Beňa (všetci za).  
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil tretie riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
          Fridrich Buzáš     Milan Cabánek                  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


